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Abstract (en)
[origin: WO8604840A1] The method for the fabrication of complicated construction elements from sinterable intermetal phases utilizes special
additives which act as sintering activators and increase the ductility of finished construction elements. Different utilization examples are given. The
method is used for fabricating elements on which high thermal and mechanical stresses are exerted, particularly for aircraft engines.

Abstract (fr)
Le procédé pour la fabrication d'éléments de construction compliqués à partir de phases intermétalliques frittables utilise des additifs spéciaux qui
servent d'activants de frittage et augmentent la ductilité des éléments de construction terminés. Différents exemples d'utilisation sont donnés. Le
procédé est utilisé pour la fabrication d'éléments très sollicités thermiquement et mécaniquement, en particulier pour les moteurs d'avion.
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